
 
 

 

NHF Region Øst 
 

Protokoll møte nr. 14/2023-2026 

Dato: 5. desember 2024 

Møtetid:  15.00 – 18.30 

Møtested:  Scandic Holmenkollen Park Hotell 

Referent:  Mads Andreassen 

Navn  Tilstede Forfall Merknad 

Stein Cato Røsnæs Leder X   

Hanne Skogli Nestleder X   

Pia Helen Kristensen Styremedlem X   

Dennis Oxaas Styremedlem X   

Mimi Kopperud Slevigen Styremedlem X   

Hæge Fagerhus Styremedlem X   

Kristoffer Helminsen Styremedlem X   

Erik Rolf Bakke  Styremedlem X   

     

Mads Andreassen  Daglig leder X   

     

 

Habilitet:   

Det var ingen saker på agendaen som medførte habilitetskonflikt. 

 

Saksliste:   

66/23-26:  Godkjenne protokoll nr. 12 og 13/2023-2026   

67/23-26:  Orientering fra styreleder og daglig leder 

68/23-26: Klage på gebyr fra klubb 

69/23-26:  Organisasjonsutviklingsarbeidet 

70/23-26: Tildeling av Hederspriser 2024 

71/23-26:  Eventuelt 

 

  



 
 

 

66/23-26:  Godkjenne protokoll nr. 12 og 13/2023-2026   

Følgende protokoller ble lagt frem for godkjenning:  

- Protokoll nr. 12/2023-2026 fra RS-møte 16. oktober 2024 
- Protokoll nr. 13/2023-2026 epostbehandlet 6. november 2024 

 

RS-vedtak i sak nr. 66:   

 

67/23-26: Orientering fra styreleder og daglig leder 

• Oppfølging verdiløftet 
Alle klubber i regionen som har plass, og får lov, til å henge opp de fire plakatene med 
vettregler har fått mulighet til å få disse tilsendt gratis etter styrets tidligere vedtak om å 
finansiere dette. Hele 69 klubber har benyttet muligheten og mottar disse i slutten av januar. 
 

• Håndballtinget 2025 
Forslagsfristen for klubbene er 1. februar, for regionen 15. februar. Det legges opp til å 

diskutere eventuelle tingforslag på styremøtet 1.-2. februar. I tillegg til klubbledermøte 

24.mars etter at tingpapirene er sendt ut, bør det settes av et par timer forberedelsesmøte 

med egne delegater den dagen tinget starter. 

• Øvrig VM program og side events 
Daglig leder gikk gjennom alle 12 side eventene under VM. Oversikt ligger på nettsidene. 
 

• Klubbhuset  
Det gjennomføres et intensivt løp frem mot VM for å få flere sertifisert før 
klubbhussamlingen under VM. Foreløpig er fire nye klubber sertifisert denne sesongen, og 
det er åtte klubber til som er i sluttfasen for å rekke VM. 
 

• Klubbledermøte under VM 
Det gjennomføres et klubbledermøte 26. januar. Det er leder i klubb som inviteres, og dette 
skal være gratis og inkludere kampbillett til denne dagen. 
 

• Status personale 
Det er en ansatt i dommeravdelingen som har sagt opp. Stillingen lyses ut med søknadsfrist i 
starten av januar. 

 

Innstilling til RS-vedtak i sak nr. 67:  

 

Protokoll nr. 12 og 13/2023-2026 godkjennes. 

Styret tok rapporten fra styreleder og daglig leder til orientering. 



 
 

 

68/23-26: Overprøving av administrativt vedtak på gebyr til klubb 

I tråd med regionens sesongbestemmelser kan klubber be styret i regionen om overprøving 

av administrative vedtak.  

Saken: 

I § 4. i Kampreglementet for Region Øst står følgende: 

Hver tredje påmeldte dommer må ha fylt 19 år før 1. oktober det året sesongen starter. (det 

vil si dommer 1-4-7-10 osv.). 

Deretter må de resterende dommerne ha fylt 16 år før 31.12 det året sesongen starter. 

- Ut fra fem påmeldte lag skal Jar IL melde inn fire dommere.   
- Jar IL har meldt inn to dommere de har lånt fra annen klubb som er over 16 år, samt 

to dommere i egen klubb hvor en er over 16 år, og en er over 19 år.  
- I forbindelse med påmeldingen av dommere er derfor Jar IL ilagt 15.000 kroner for en 

manglende dommer over 19 år. Dette gebyret bestrider de ikke, utover at de ønsker 
at styret vurderer om det skal være et slikt krav om dommere over 19 år til klubber 
som kun har aldersbestemte lag. 

- Deretter trekker dommeren som er over 19 år seg fra kvoten grunnet flytting, uten at 
klubben erstatter denne. Dommeren har heller ikke gjennomført regelprøven. 
Klubben ilegges derfor et nytt gebyr på 15.000 kroner for manglende kvotedommer. 

- Klubben bestrider nå dette gebyret den tid de har bidratt til å bytte bort de kampene 
han var satt opp på første halvdel av sesongen, alternativt at gebyret til klubben 
halveres.  

 

Administrasjonens vurdering: 

Administrasjonen vurderer at begge gebyrene er korrekt ilagt i tråd med regelverket for 

kvotedommere. Klubben har p.t. kun to kvotedommere over 16 år. Regelverket åpner ikke 

for en skjønnsmessig vurdering av gebyrets størrelse, heller ikke basert på når dommeren 

trekker seg. Når dommere bytter bort kamper er det klubben/dommerkontaktens ansvar å 

erstatte denne slik de nå har gjort. Om klubben ikke gjorde dette ville de fått gebyrer for 

«dommer ikke møtt». 

Det er verdt å merke seg at klubben har mulighet for å få tilbake hele sesongens gebyrer 

knyttet til dommerkvoten neste år. Dette betinger at de neste sesong klarer å fylle hele 

dommerkvoten i tråd med kampreglementet, og at de gjør dette uten å låne dommere fra 

andre klubber. 

 



 
 

RS-vedtak i sak nr. 68:  

 

69/23-26:  Organisasjonsutviklingsarbeidet 

Som en oppfølging av fellesmøtet 2.-3. november på Gardermoen har forbundsstyret invitert 

leder og nestleder i regionene til videre prosess 17.-18. januar. (se vedlagte brev)  

Styret diskuterer videre prosess i møtet. 

 

RS-vedtak i sak nr. 69:  

 

70/23-26:  Hederspriser 2024   

Styret vedtok følgende priser for 2024: 

- Årets unge ildsjel: Laetitia Riziki Maroy fra Hasle-Løren 

- Årets dommerarbeid i klubb: Vestre Bærum Lommedalen IL 

- Årets inkluderingspris: Nannestad IL 

- Årets Bærekraftspris: HK Trøgstad 

 
 

RS-vedtak i sak nr. 66:   

 

71/23-26:  Eventuelt 

Det var ingen innkomne saker under eventuelt. 

Styret har behandlet saken og støtter administrasjonens ilagte gebyr. Gebyret er korrekt 

ilagt i tråd med Kampreglementets §4 for manglende kvotedommer for sesongen 

2024/2025. At klubben har byttet bort kampene til dommeren er i tråd med det 

ansvaret en klubb/dommeransvarlig har ved dommerforfall. Styret bemerker at Jar IL vil 

få tilbakebetalt denne sesongens gebyrer i sin helhet om de neste sesong løser kravet til 

kvotedommere i tråd med kampreglementet, og uten å låne dommere fra andre 

klubber. 

Styret ga innspill til leder og nestleders deltagelse på møtet med forbundsstyret og de 

andre regionene i januar.  

Hedersprisene for 2024 vedtas. 


